

Risvollan Borettslag	Naboutvalget (NU) felt H1-15	Dato:	13.06.2022
Møtetype:	Naboutvalgsmøte	Møtenr.:	2
Møtested:	Hos Vidar Moen	Ref.:	Annette Lund Jermstad

Status: T = Til stede / F = Forfall / K = Kopi til info / MI = Møtte ikke

Funksjon	Fork	Navn	E-post/faks	Mobil	Status	Sendes	Innkalt neste møte
Leder	VM	Vidar Moen	vidar.moen@vetinst.no	48083024	T	X	x
Sekretær	ALJ	Annette Lund Jermstad	lundannette@hotmail.com	92405363	T	X	x
Medlem	NS	Nina Sandstad	nina.sandstad@live.no	97099515	T	X	x
Kasserer	ML	Mats Langnes	matslangnes@gmail.com	92030099	F	X	x
Postombærer	AL	Alexander Luhr	alexluhr@outlook.com	95262295	T	X	x

Distribusjon av referat: Kun pr. e-post til de som er oppgitt ovenfor

Sak nr.	Tekst	Frist/Ansvar

GODKJENNING INNKALLING OG DAGSORDEN

<ul style="list-style-type: none"> Møteleder Vidar <p>Dagsorden:</p> <ol style="list-style-type: none"> Sommerfest Tanker om fremtiden på feltet Høring ang. garasjen Årshjul Bua på øverste felt Nytt utstyr i buene Oppgradert lekeplass 	
---	--

SAKER

1	<p>Sommerfest</p> <ul style="list-style-type: none"> Rekker vi å arrangere før sommeren, eller må vi utsette til etter ferien? Vi bestemmer at øvre tun arrangerer før sommeren og nedre tun tar det til høsten. Rundt skolestart. Øvre tun har stort telt som vi kanskje kan låne. Skal vi fortsette å ha separate fester? Mange synes det er enklest å være i eget tun. På den måten er folk nær hjemmet sitt. Kan borettslaget kjøpe inn et telt som kan lånes ut? 	
---	--	--

Sak nr.	Tekst	Frist/Ansvar
2	<p>Tanker om fremtiden på feltet</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hva vil vi bruke grusbanen til når den frigjøres? Trenger vi å ha like stor bane som tidligere, eller kan man dele den i to? Vi ønsker å utnytte den på en bedre måte, og gjøre den mer innbydende. Kan vi ha en idemyldring med beboerne angående hva de ser for seg? - Grusbanen ble omgjort til midlertidig lagerplass 28.09.2021. Den skal stå i maksimalt to år. 	

Sak nr.	Tekst	Frist/Ansvar
3	<p>Høring angående garasjer</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vidar sendte inn tilbakemeldinger fra beboermøtet angående garasjene. Vi har mottatt svar. 	
4	<p>Årshjul</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi bør sette opp et årshjul som viser når vi bør gjøre hva. - Viktig å notere at vi bør ta inn ting fra buene før vinteren, og sette ut igjen før sommeren. 	Alle
5	<p>Bua på øverste felt</p> <ul style="list-style-type: none"> - Strømuttak i bua. Dette er godkjent, men det må gjøres i forbindelse med noe annet arbeid. - Utvidelse av bua. Den er altfor lita. Dette må søkes om til styret. 	Alexander og Nina
6	<p>Nytt utstyr i bodene</p> <ul style="list-style-type: none"> - River - Grønne søppelsekker til avfall - Vimpel 	
7	<p>Oppgradert lekeplass</p> <p>Vi må skrive en liste over hva vi ønsker å ha, og ikke vil ha. Dette tas opp på neste møte.</p>	